

## 华泰财险附加突发疾病死亡责任扩展批单

兹经双方理解并同意，在保险条款雇主责任保险项下，本公司扩展承保被保险人因其雇员在工作时间和工作岗位，突发疾病死亡或者在 48 小时之内经抢救无效死亡，而依法承担的赔偿责任。

本公司在本批单项下承担赔偿责任的前提条件是，被保险人就该雇员须提供由劳动保障部门出具的工伤认定书，且本公司在本扩展保障项下的赔偿责任以明细表所列责任限额为限。

本批单项下的责任限额为保险单所载相应赔偿限额的一部分，而非增加该赔偿限额。

除本批单上述规定外，本保险合同所有其它规定均保持不变。

### K24 Extended Coverage for Sudden Death Caused by Diseases

It is hereby understood and agreed that under "Employer's Liability", the Company extends to indemnify the Insured for losses caused by the Insured's employees' sudden death due to disease occurred at work and in the workplace or death within 48 hours after occurrence of the disease herein.

The Company will cover the liabilities under this endorsement, provided that the Insured provides a work-related injury identification document issued by Labor Security Department regarding the employee herein. The upper limit of the company's compensation responsibility under this extended coverage is \_\_\_\_\_.

The upper limit of the compensation responsibility under this endorsement is part of the corresponding limit specified in this policy, rather than an increase in the corresponding limit.

Except for the above provisions in this endorsement, other provisions of the insurance contract remain unchanged.